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Ontwerpverslag RvB  - Volley Belgium – projet de Rapport CA  
10/07/2024 20:00h – TEAMS  

 
Présent/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher,  Stefan De Keijser 
o Volley Vlaanderen: Luc Haegemans, Gerrit Matthijs,  Paul Lagae  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 

 
 

 

COMMISSIES 
 
1.    NSC 

 
1.1. Op voorstel van Arturo besluit de RvB om de 

‘green card’ in te voeren, een systeem ter 
promotie van de fair play.  De green card wordt 
voorlopig enkel ingevoerd op niveau 1, in 
eerste instantie om het storend beroep op het 
gebruik van het challenge-systeem te 
ontmoedigen. Uitwerking : NSC. 

 
2. MNC  

 
2.1.  Aan de huidige commissarissen zal gevraagd 

worden of ze nog interesse hebben in deze 
functie. Ook zal het huishoudelijk reglement 
aangepast worden in functie van het besluit om 
nog enkel bij aanvang van het seizoen en in ad 
hoc situaties op commissarissen beroep te doen 
(aanpassing teksten tegen volgende RvB).  
Luc informeert de RvB dat geen beroep zal 
gedaan worden op commissarissen in de BENE-
liga.  Hij verwacht ook dat de wedstrijden in 
België door Belgische SRs zullen geleid worden, 
di in Nederland door Nederlandse. 

2.2. De RvB van augustus zal ook een 
geactualiseerde lijst met boetes goedkeuren. 
Daarin zullen sancties staan voor het niet of fout 
gebruik van de Challenge installaties, en een 
sanctie voor clubs die de hun toegekende CEV-
tickets niet opnemen. 

2.3. Luc verzekert de FVWB en VB dat VV nog geen 
beslissing genomen heeft voor de opvolging van 
VolleyAdmin2.  VV richtte daarvoor een 
werkgroep op. Die zal ook Clubee uitnodigen. 
Het nieuwe beheersysteem dient alvast 
VolleySpike te integreren. 65% van de VV-clubs 
doet beroep op Twizzit. De RvB VB onderstreept 
nogmaals het belang van één enkel systeem 
voor de nationale competities. Da t dient onder 
andere alle functionaliteiten van VolleyAdmin2te 
omvatten zodat niet langer problemen opduiken 
bij ‘interfederale’ wedstrijden. Pascal deelt mee 
dat de integratie van VolleySike in Clubee volop 
aan de gang is (budget : 4.000 EUR). VV heeft 
de overeenkomst met VolleySpike met één jaar 
verlengd (+/- 17.000 EUR, waarvan 3.000 
doorgefactureerd wordt aan FVWB), met een 
optie op nog een jaar. 

 
COMMISSIONS 
 
1.  CNA 
  
1.1. Sur proposition d'Arturo, le CA décide 

d'introduire le "green card", un système visant à 
promouvoir le fair-play.  La green card ne sera 
introduite qu'au niveau 1 pour l'instant, 
initialement pour décourager l'utilisation 
perturbatrice des ‘challenges’. Élaboration : 
CNA.  

 
2. MNC  
 
2.1.  Il sera demandé aux commissaires actuels s'ils 

sont toujours intéressés par ce poste. Le 
règlement d'ordre intérieur sera également 
modifié pour refléter la décision de ne faire appel 
aux commissaires qu'en début de saison et dans 
des situations ad hoc (modifier les textes d’ici le 
prochain CA). Luc informe le CA qu'il ne sera pas 
fait appel aux commissaires dans la BENE-ligue.  
Il s'attend également à ce que les matchs en 
Belgique soient dirigés par des arbitres belges, et 
aux Pays-Bas par des arbitres néerlandais. 

2.2. Le CA d'août approuvera également une liste 
actualisée des pénalités. Cette liste 
comprendra des pénalités pour la non-
utilisation ou l'utilisation incorrecte des 
installations ‘Challenge’, ainsi qu'une sanction 
pour les clubs qui n'utilisent pas les tickets CEV 
qui leur ont été attribués. 

2.3. Luc assure la FVWB et VB que VV n'a pas 
encore pris de décision pour la succession de 
VolleyAdmin2.  VV a mis en place un groupe de 
travail à cet effet. Ce groupe invitera également  
Clubee. Le nouveau système de gestion devrait 
en tout cas intégrer VolleySpike. 65% des clubs 
VV utilisent Twizzit. Le CA VB réitère 
l'importance d'un système unique pour les 
compétitions nationales. Ce système devrait 
inclure toutes les fonctionnalités de 
VolleyAdmin2 afin que les problèmes ne se 
posent plus lors des compétitions "inter-
fédérales". Pascal rapporte que l'intégration de 
VolleySike dans Clubee est en cours (budget : 
€4.000).VV a prolongé le contrat avec 
VolleySpike pour un an (+/- 17.000 euros, dont 
3.000 euros seront refacturés à la FVWB), avec 
une option pour un an supplémentaire. 
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RAAD VAN BESTUU R 
 
 
1. Financiën 

 
De nieuwe bewindsploeg van Volley Vlaanderen 
zet volop in op de rechtzetting van de precaire 
financiële situatie. Gerrit e Luc informeren de Rvb 
openhartig over de situatie. Een van de 
belangrijkste schuldeisers in CEV, waar 400.000 
EUR openstaat.  Guy heeft van CEV verkregen dat 
dit op 4 jaar mag afbetaald worden. De eerste 
schijf van 100.000 EUR moet voor de start van de 
AV-CEV in augustus betaald zijn. Dat is heel 
belangrijk om (a) te mogen deelnemen aan de AV, 
en (b) de Belgische kandidaturen voor CEV-
functies veilig te stellen. Volley Vlaanderen kan 
hiervan 25.000 EUR voorzien.  Daar bovenop 
geeft de RvB haar akkoord voor een lening van 
50.000 EUR van VB aan VV. (uitschrijven van 
overeenkomst met voorwaarden en 
terugbetalingsplan : Claude & Gerrit). Voor de 
resterende 25.000 EUR ziet de RvB drie 
mogelijkheden, in orde van prioriteit: 
a) Een lening van FVWB aan VV (dit zal worden 

voorgesteld aan de RvB-FVWB : ontwerpen van 
een mogelijke overeenkomst met voorwaarden 
en terugbetalingsplan : Pascal & Gerrit); 

b) Een aanpassing van het terugbetalingsplan 
aan CEV met een eerste schijf van 75.000 
EUR ipv 100.000 EUR (onderhandeling met 
CEV : Guy) 

c) Als VV een overbruggingskrediet krijgt van 
KBC kan VV deze som zelf voorzien (intern 
overleg & onderhandeling met KBC : Luc, 
Gerrit & Paul) 

 
 

Volgende vergaderingen .  
 

• RvB: 21/08, EVC (VV verlegt daarvoor een eigen 
RvB-teams meeting) 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
 
1. Les finances 
 
.    La nouvelle équipe dirigeante de Volley 

Vlaanderen s'engage pleinement à redresser sa 
situation financière précaire. Gerrit et Luc 
informent franchement le conseil d'administration 
de la situation. L'un des principaux créanciers est 
la CEV, avec 400 000 euros d'impayés.  Guy a 
obtenu de la CEV que cette somme puisse être 
remboursée en 4 ans. La première tranche de 
100 000 euros doit être payée avant le début de 
l'AG-CEV en août. C'est très important pour (a) 
être autorisé à participer à l'AG, et (b) garantir les 
candidatures belges aux postes de la CEV. 
Volley Vlaanderen peut fournir €25.000 de cette 
somme.  En plus, le CA approuve un prêt de 
50.000 euros de VB à VV (rédaction de l'accord 
avec les conditions et le plan de remboursement 
: Claude & Gerrit). Pour les 25.000 euros 
restants, le CA envisage trois possibilités, par 
ordre de priorité : 
(a) Un prêt de la FVWB à la VV (ceci sera 

proposé au CA-FVWB : projet d'accord 
possible avec conditions et plan de 
remboursement : Pascal & Gerrit) ; 

b) Un ajustement du plan de remboursement à 
CEV avec une première tranche de 75 000 
EUR au lieu de 100 000 EUR (négociations 
avec CEV : Guy) 

c) Si la VV reçoit un crédit-relais de la KBC, la 
VV peut fournir cette somme elle-même 
(consultation interne et négociation avec la 
KBC : Luc, Gerrit & Paul). 

 
 
Prochaine réunion  

 

• CA : 21/08, EVC  

Verslag & vertaling/ rapport & traduction : Stefan DE KEIJSER 
. 


